

Dated : 30th May 2022

التاريخ : 30 مايو 2022

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Re: Acquisition of 45% of Al Hael Ceramics Company LLC ("Al Hael")

الموضوع: الاستحواذ على نسبة 45% من شركة الهائل لإنتاج السيراميك ش.م.م ("الهائل")

The Board of Directors of Al Maha Ceramics Company SAOG (the "Company") advises that the Company has signed a Sales & Purchase Agreement ("SPA") to purchase 45% of the shares of Al Hael, subject to the satisfaction of conditions set out in the SPA. The value of the deal amounted to 2,100,000 Omani riyals.

يود مجلس إدارة شركة المها للسيراميك ش.م.ع ("الشركة") إفادة الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمساهمين ، ان الشركة قد وقعت إتفاقية ("إتفاقية بيع وشراء") لشراء 45% من حصص الهائل مع مراعاة الوفاء بالشروط والأحكام الموضحة في إتفاقية البيع والشراء ، حيث بلغت قيمة الصفقة 2,100,000 ر.ع.

It was agreed that the Company would manage and operate Al Hael factory for a period of 5. It was also agreed that Al Maha brand will be used in Al-Hael products during the next five years.

وقد تم الإتفاق على أن تقوم الشركة بإدارة وتشغيل مصنع الهائل لإنتاج السيراميك لفترة (5) خمس سنوات. كما تم الاتفاق على أن تُستخدم العلامة التجارية لشركة المها في منتجات شركة الهائل خلال الخمس سنوات القادمة.

Al-Hael factory is one of the largest factories in the Middle East and is equipped with the latest Italian technologies in tiles manufacture from SACMI.

يعد مصنع الهائل أحد أكبر المصانع على مستوى الشرق الأوسط ومجهز بأحدث التقنيات والتكنولوجيا الإيطالية في صناعة البلاط من شركة ساكمي.

The production capacity of Al Hael Factory is 55 thousand square meters per day of ceramics and porcelain. The factory can also produce large sizes of porcelain plates, and it is hoped that the factory's production will cover a large percentage of the local market's need of high-quality ceramic and porcelain tiles.

تبلغ الطاقة الإنتاجية لمصنع الهائل 55 ألف متر مربع في اليوم من السيراميك والبورسلين. كما يمكن للمصنع إنتاج أحجام كبيرة من ألواح البورسلين، ومن المؤمل أن يغطي إنتاج المصنع نسبة كبيرة من إحتياجات السوق المحلي من بلاط السيراميك والبورسلين ذات الجودة العالية.



We would like to point out that the completion of the acquisition process is subject to approval of the competent authorities. The Company shall keep the shareholders apprised of further developments concerning the purchase of Al Hael Ceramics shares through further disclosures.

نود أن نشير إلى أن إتمام عملية الإستحواذ سوف تخضع لموافقة الجهات المختصة وستقوم الشركة بإبلاغ الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمساهمين بالتطورات اللاحقة المتعلقة بشراء حصص في شركة الهائل لإنتاج السيراميك عبر الإفصاحات التي تصدر مستقبلاً.

With regards,

مع تحيات

Masoud Humaid Al Harthy
Chairman



مسعود بن حميد الحارثي
رئيس مجلس الإدارة

